

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s.a. de c.v.

<http://www.xindongli-100.com>

欢迎使用/进入 新动力科技有限公司安全指导建议书

新动力科技有限公司特此声明：我们公司只负责CAMERA的安装及其限定保修期内的维护；本公司不负责有关客户的CAMERA管理，财物的失窃，生命安全，人为&自然等因素而引起的各种原因而引致客人的损失！

本公司一再建议：一套好的系统，不但需要一些负责而尽职的工作人员去跟进，还需要一个严紧的管理制度，才可以使公司人身和财产安全得到保障。如果人员不负责任，管理制度松懈，再好的安全系统，也是形同虚设。

我们公司以实事求是的精神为客人讲述有关的系统特点和安全性：

本公司CAMERA的基本特点：

一、我们的网络CAMERA，将是一种直接可以使用无线&有线两种方式入互联网，在安全上，相当于加了双重保证。（即在有线被切断的情况下，也会引发无线方式传输。）

二、本公司CAMERA可以在不同的异地或本地，都可以同时使用多台电脑&手机等（可以上网的设备）作为监看，监听以及录像；这样就解决了本地录像被人为损坏后，可以在异地查找到录像。

三、本公司为适应广大客人的需要，在架设本地网络时使用了本地IP，所以在网络不稳定，甚至断网的情况下，也可以保证本地的录像可以正常录取。

四、CAMERA带有红外夜视，和10-30米范围内可选择性设定远程&本地报警功能，可以在外人无故进入防区时，让客人收到报警信号和录像。

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s.a. de c.v.

<http://www.xindongli-100.com>

五、某些型号的CAMERA，它可以以330度旋转和90度向上或向下旋转，实现多角度监测。

互联网安全说明：

第一，墨西哥网络连接：1、电话线路访问（大多数客户选择）：包括电话和网络信号和调制作为一种方式发送，在接收后，它将分配电话和互联网。以这种传输方式速度有：如1 M、2 M、4 M、5 M（普通的公司和个人通常只到1-2 M）。2、无线接收方式：这是要设置外部天线来接收电话和网络信号。3、电视 + 电话 + 互联网组合方式；4、光纤传输（所传输的速度较快，这种方式，但只有在某些地区才可以使用）；

安全性：第一种传输方式，它通过固定电话传输，因此，我们要安全是：1) 电话线路连接安全；2) 路由器使用确保不被人为摧毁；3) 如果路由器已打开无线功能，路由器的密码备存好并使用可靠的由英文 + 数字密码。4) 您应在您本地设置录像设备（您自己的计算机）。5) 当的远程信号不接收时，您应该马上跟踪时时网络是否被切断。

第二种方式，这种方式会减少电话线被切断的情况，但的天气变化时，信号可能会中断，所以在这种情况下，要注意人工管理。

第三种方式，随注意第一种方式的安全外，我们必须注意到，这种方式会因不同方式间的传输和接收时，网络的接收速度会显得十分慢，所以我们要注意网速；

第四种方式，这种方式的速度比较快，但也要意线路的架设和接入。

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s.a. de c.v.

<http://www.xindongli-100.com>

人员素质安全性：

除了对企业外部人员的关注外，我们更要重视企业内部人员关注，本公司自开拓CAMERA系统以来，发现一些公司或个人企业的上层管理人员对架设好的CAMERA管理意识比较松懈，主要表现在：

1、上层人员在平时工作中，为打发一些无聊的时间，在网上看电影或做一些工作以外的娱乐动作，从而加负荷地影响了网络传输速度。还有一些甚至将CAMERA的设备关闭了，这严重的影响了系统的安全性。

2、每次我们技术人员苦口婆心的讲述要主意密码的安全性并让客人自行设定了自己的CAMERA管理密码，但过一段时间后，客人就老是忘记了。这对管理系统的安全上大打折扣。

3、普通的员工，可以随便使用公司的安全网络来作为私人的用途，或夸权去重置公司的网络（RESET 路由），有的甚至将CAMERA的电源或电话线拔掉而没有人知道和管理，所有这些都是些人为和管理上的缺点而引起的安全性缺陷问题。

4、一些特别的时间，需要全时段录像，但上层人员只是作为空余时间浏览一下店面情况，并没有实时录像。

5、由于墨西哥网络是定期收费的，一些企业的管理层没有在限期内交费，而引至网络被网络供应商自动切断，从而引起时间段内远程不能观看的空隙。

6、对于CAMERA的保养，自安装上后，从来没有清洁过，以至引起视觉模糊。

以上都是一些人为和网络因素而引起的安全缺陷，希望各从客户切记和明白。

谢谢！

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s. a. de c. v.

<http://www.xindongli-100.com>

Welcome/entry XINDONGLI-100 limited security guidance

XINDONGLI-100 limited is hereby declared: our company is responsible for the CAMERA installation and its limited warranty maintenance; the company is not responsible for client's CAMERA management, theft of property, life, human & natural reasons arising from such factors as loss resulting in guests!

The company repeatedly advice: One good system, but it need some responsible and dedicated staff to follow up, and need a strict management system, it will allow security for the company & persons property. If personnel are not responsible, lax management system, it is a good security system, is useless.

Our company's spirit of seeking truth from facts as the guests tell about system features and security:

The basic characteristics of the company's CAMERA:

One, Our IP CAMERA, it can use wireless & wired onto the Internet in two ways, on the security, it equivalent to adding a double guarantee. (when the line of network has be cut off, the Function of wireless will be raised.)

Second, the CAMERA can be used in different places, you can use multiple computers & mobile phones (Internet access device) as a monitor, listen and take the video ; if will solve video damaged in the local , because it will to find the videos in different places .

Third, for our guests, when setting up a local network, we will uses the local IP, so when the network is not stable in the local, it is fine in the local.

Four, CAMERA with infrared night-vision, and you can choice set remote & local alarm function from 10-30m .

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s. a. de c. v.

<http://www.xindongli-100.com>

Five, some models of the CAMERA, it can be rotated around to 330 degrees and rotated 90 degrees up or down, achieving multi-angle monitoring.

Internet Security Note:

First, Mexico network connection: 1, telephone line access (most customers choose): including telephone and network signaling and modulation as a way of sending, after it is received, it will Separate the phone and Internet. In this way: the speed such as 1M, 2M,4M,5M (ordinary companies and individuals usually only to 1-2M).

2, wireless receiver: which is to set up an external antenna to receive the phone and network signal.

3, TV + phone + Internet mix;

4, fiber optic transmission (The transferred are faster in this way, but only in certain parts of the country);

Security:

first transmission, it is transmitted over the fixed telephone, therefore, it is that we secure: 1) telephone line connection safety; 2) router make sure, it could not be destroyed by the man-made, 3) if it has been opened wireless features of router, The password of the router has been kept reliable and changed by English + digit passwords. 4) you should set up video equipment in your local (your own computer) for the video. 5) when the remote signals are not received, you should be tracked in a timely when the network is cut off.

The second way, Such an approach would reduce the telephone lines were cut off, but when the weather changes, the signal may be interrupted, so in this case, pay attention to the labor management..

The third way, you have to note the security in the first, we must pay attention to the more slowly by different Transmission.

The fourth way, the bandwidth is better by this way, we must pay attention to the line

新动力科技有限公司

Xindongli-100 s. a. de c. v.

<http://www.xindongli-100.com>

The quality of personnel security:

we not only pay attention to persons outside but also pay attention to internal concerns, since until now, we found some upper management of the company or individual business very lax, mainly in:

1, In the free time ,the upper manger keep online to watch movies or do something that it is other's entertainment, it will affects the network transmission speed. Some upper manger close the software of the camera, so it is very affect the security of the system!

2, The guests always have forgot the password when our technicians told them.

3, anyone can use the network of the company's safety, or somebody can reset network of the company's (RESET routing), someone can cut off power of the CAMERA or telephone's, but the manger don't know that .

4, on the some special time, it needs full time videos, but upper-class only to see but not store;

5, The regular basis of Mexico network, companies whose management does not pay within time limits, and network automatically has be cut off, it can not watch in free periods

6, someone have never clean since the camera was installed, as well as causing blurred vision.

we hopes that all customers remember and understand the security!

Thank you!!